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Ανάγκη οι κάμερες λέει το ΕΤΕΚ
Την έντονη ανησυχία του για την αύξηση

των θανατηφόρων οδικών ατυχημάτων

ειδικότερα κατά το τελευταίο διάστημα

εκφράζει με χθεσινή του ανακοίνωση

το Επιστημονικό Τεχνικό Επιμελητήριο

Κύπρου Σε ένα σύγχρονο κράτος ο
σεβασμός προς τους πολίτες κάνει επιτακτική

την ανάγκη για υιοθέτηση του
οράματος για μηδέν θύματα από οδικά
ατυχήματα αναφέρει το ΕΤΕΚ το οποίο
υποστηρίζει πως είναι επιτακτική ανάγκη
η επαναφορά του συστήματος φωτοεπι
σήμανσης στους κυπριακούς δρόμους

Εδώ και 11 χρόνια τα Υπουργεία Οικο¬

νομικών Μεταφορών και Δικαιοσύνης
έχουν αποτύχει να επαναφέρουν το σύστημα

φωτοεπισήμανσης στους κυπριακούς

δρόμους παρά τις επανειλημμένες
εξαγγελίες και τα χρονικά ορόσημα που
τέθηκαν Είναι γενικά παραδεκτό ότι ένα
τέτοιο σύστημα για τον έλεγχο της υπερβολικής

ταχύτητας και της παράβασης
του κόκκινου σηματοδότη σε φωτοε
λεγχόμενους κυκλοφοριακούς κόμβους
αναμένεται να έχει σημαντικά αποτελέσματα

προς όφελος της οδικής ασφάλειας

σημειώνει Επιπρόσθετα το ΕΤΕΚ
καλεί τη Βουλή των Αντιπροσώπων να

επισπεύσει την ολοκλήρωση της εξέτασης
σε σχέση με τις προτεινόμενες αλλαγές

του περί Αδειας Οδήγησης Νόμου

όπως αυτές έχουν προταθεί από το
Υπουργείο Μεταφορών Επικοινωνιών
και Έργων και έχουν εγκριθεί από το
Υπουργικό Συμβούλιο Το εν λόγω νομοσχέδιο

περιλαμβάνει ανάμεσα σε άλλα

βελτίωση του συστήματος εκπαίδευσης

και εξέτασης νέων οδηγών υιοθέτηση

ασφαλιστικών δικλίδων για πιο
ασφαλή οδήγηση αλλά και πιο αποτρεπτικές

ποινές για παράβαση του κώδικα
οδικής κυκλοφορίας


